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Esityslista: 

1. Kuulumiset eri järvialueilta 

• Pyhäselkä: nuoret näkyvät mökkiympäristöissä ja uudistetaan 
mökkiympäristöä ja tehdään mökkejä oman näköisiksi. Veneilijöiden määrä 
vähentynyt. Polttoaineen hinta vaikuttanee. 

• Heposelkä: vesi korkealla, alueella kiinnostuneisuutta ruovikkojen leikkauksille. 
• Viinijärvi: Sähköautopisteistä kyselty. Voisiko kunnassa olla tiedote, jossa 

kerrottaisiin, missä kaikkialla tämänhetkiset sähköautojen latauspisteet. 
Myrkkykeisoa esiintyy Viinijärven uimarannalla. 

• Kuorinka: Kuoringan järviyhdistys on hankkinut oman ruovikon niittokoneen. 
Yhdistyksen jäsenet voivat lainata laitetta veneeseensä kytkettäväksi. Veden 
laatu ja vesistön laatu kiinnostaa asukkaita ja vapaa-ajan asukkaita. 
Moottoriveneitä ei liikkunut. Kuoringan levikki ollut kovassa käytössä.  

• Saariston alue: Roukalahden roskien keräyspisteelle ei pääse teatteri-iltoina. 
Asukkaat maksavat. Mm. sunnuntai- iltaisin näytökset ja myös mökeiltä paluu, 
jolloin tarve päästä jättämään jätteet lajittelupisteelle.  Saariston rannassa 
valot eivät pala. Elokuun aikana yleensä syttyy valaistus. Valaistus on kuin 
”majakka” ko. satamaan usvaisessa kelissä. Pidä Saaristo siistinä veneilijöiden 
rantautumispaikkojen osalta tullut hyvää palautetta, kun ympäristöt ovat 
hyvässä kunnossa ja näillä paikoilla mm. lajittelupisteet ovat hyvät.  

• Lampialueilta ei ole kuulunut ihmeempiä. Kestopäällystebaanasta tulee 
positiivista palautetta. 

 



 

2. Liplatus kesätapahtuman palaute yms. 

• Ehkä jatkossa tarvitaan Liplatuksen tapahtumaan vetovoimaisempaa ohjelmaa 
ja mainostusta enemmän. Jos tapahtuma sellaisessa paikassa, että mm. 
yrittäjä hyötyy tapahtumasta, voisiko esim. esiintyjän osalta tehdä yhteistyötä 
jatkossa. 

• Kyläläisten ja toisten mökkiläisten näkeminen kuuluu tapahtuman 
luonteeseen. 

3. Terveiset Saaristoseminaarista 

• Hyvin rakennettu kokonaisuus. Hieno kattaus Pohjois-Karjalaa! 
• Järjestelyjä kiiteltiin. 
• Erityisesti jäi mieleen Ruokailu-hankkeen esittely, tulilla nokipannukahvit, 

musiikkiesitykset (Makkonen& Nazir), laivaristeily, meidän 
mökkiläistoimikunnasta kiinnostuneisuus, taiteen kautta saaristoesittelyä. 

• Seuraavan kerran Saaristoseminaari Maalahdella. 

4. Vuosi 2025 on Liperin kunnan juhlavuosi, 150 vuotta. Millaisia ajatuksia 
mökkiläistoimikunnalla?! 

• Vuorossa olisi lounas- ja kahvietu -> vuodelle 2026 mietintään tapahtuman 
uudistaminen. 

• Voisiko Liperin lavalla järjestää ”Mökkiläisille lavatanssit”. Ajatus tähän, voisiko 
sen yhdistää ystävyyskuntavieraiden ohjelmakokonaisuuteen, johon 
haettaisiin hankerahoitusta. 

• Muistutellaan sähköiseen kirjeeseen liittymistä 

5. Yhteistyö Liperi / Rääkkylä / Heinävesi -hankkeessa. Miten yhteistyö on toiminut? 

• Edeltä lähetettiin hankkeen väliraporttia tiedoksi. Paljon on menneenä 
keväänä ja kesänä tehty. Hyvä tunnistaa, että näissäkin kolmessa kunnassa 
erilainen tausta matkailun edistämisestä ja myös erilaiset resurssit. 
Tapahtumilla suuri rooli näkyvyydessä. 

• Voisiko käsityöläisten esteettistä tietotaitoa hyödyntää mökkiyrittäjien 
mökkien sisustuskuvioissa? Mökki ennen - mökki jälkeen? Käsityöammattilaisia 
on mökkiläisten joukossa, jotka voisivat osaltaan toimia näkökulmien 
herättäjinä. 

6. Uuden kunnanjohtajan kanssa rakennettava yhteistyö mökkiläistoimikunnan kanssa. 

• Mökkiläistoimikunnan toivotaan edelleen jatkavan. 
• 2–3 kertaa kokoontumista vuodessa. 



 

• Rooli vaikuttaa edeltä asioihin mm. asiantuntijavieraiden kautta kokouksissa 
(ajankohtaistsekkauksia). 

7. Muut asiat? 

• Kirjautumisohjetta edelleen mökkiläiskirjepalstalle. 

 

 

 


